



遠東廣播公司
中文福音事工部

南美阿根廷與智利交界的Fitz Roy山 • 攝影師: 馮超弟兄
諸天述說神的榮耀; 穹蒼傳揚他的手段。這日到那日發出言語;
這夜到那夜傳出知識。詩篇19:1-2

The heavens declare the glory of God; the skies proclaim the work of his hands. Day after day they pour forth speech; night after night they reveal knowledge. ... Psalm 19:1-2

2021 CALENDAR

來，跟從我！
COME, FOLLOW ME!



俾東方西方
咸知我外無他
我乃耶和華
別無他神
【聖經文理本】

從日出之地到日落之處使人都知道除了我以外，沒有別神。我是耶和華；在我以外並沒有別神。 以賽亞書45:6

So that from the rising of the sun to the place of its setting people may know there is none besides me. I am the Lord, and there is no other. ... Isaiah 45:6

太空總署宇航員 Steven R. Swanson 攝影



金光見於北方
上帝有威可畏

【聖經文理本】

金色的光輝來自北方，在神那裏有可畏的威嚴。(和合本修訂版) 約伯記37:22
Out of the north he comes in golden splendor; God comes in awesome majesty. ... Job 37:22
Walter Zhao 趙國慶 攝影



耶和華以智慧奠地
以明哲建天
以其知識俾深淵圻裂
雲霄滴露

【聖經文理本】

耶和華以智慧立地，以聰明定天，以知識使深淵裂開，使天空滴下甘露。 箴言 3:19-20

By wisdom the Lord laid the earth's foundations, by understanding he set the heavens in place; by his knowledge the watery depths were divided, and the clouds let drop the dew. ... Proverbs 3:19-20

Albert Leung 梁堅楨 攝影



發號成諸天
噓氣生萬物
【吳經熊 聖詠】

諸天藉耶和華的命而造，萬象藉他口中的氣而成。 詩篇33:6
By the word of the Lord the heavens were made, their starry host by the breath of his mouth. ... Psalm 33:6
Chao Feng 馮超 攝影



靜觀宇宙內
氣象何輝煌
瑞景燦中天
星月耀靈光
何物渺渺身
乃繫爾慈腸
何物人世子
聖眷迴異常

【吳經熊 聖詠】

我觀看你指頭所造的天，並你所陳設的月亮星宿，便說：「人算什麼，你竟顧念他？世人算什麼，你竟眷顧他？」 詩篇8:3-4

When I consider your heavens, the work of your fingers, the moon and the stars, which you have set in place, what is mankind that you are mindful of them, human beings that you care for them? ... Psalm 8:3-4

Jonathan Ding 丁家祥 攝影

眾星誰能數
惟主喚其名
【吳經熊 聖詠】



他數點星宿的數目，一一稱他的名。 詩篇147:4

He determines the number of the stars and calls them each by name. ... Psalm 147:4

Eric Wong 黃國亮 攝影


白晝與黑夜
莫非爾所
日月與星
莫非爾所
坤輿定方
歲時分四
洪荒成宇
非主孰能
致

【吳經熊 聖詠】

白晝屬你，黑夜也屬你；亮光和日頭是你所預備的。地的一切疆界是你所立的；夏天和冬天是你所定的。 詩篇74：16-17

The day is yours, and yours also the night; you established the sun and moon. It was you who set all the boundaries of the earth; you made both summer and winter. ... Psalm 74:16-17

美國太空總署照相授權使用 NASA / Lauren Hughes 攝影



誰為雨水開渠
誰為雷電備路
使雨降於無人之處
雨於空曠之野
霑足荒田
滋殖草萊

【聖經文理本】

誰為雨水分道？誰為雷電開路？使雨降在無人之地，無人居住的曠野，使荒廢淒涼之地得以豐足，青草得以發生。 約伯記38：25-27

Who cuts a channel for the torrents of rain, and a path for the thunderstorm, to water a land where no one lives, an uninhabited desert, to satisfy a desolate wasteland and make it sprout with grass? ... Job 38:25-27

Jing Quan 攝影



爾能系之結
解參之帶乎
爾能循時引
十二宮
導北斗及其
從星乎

【聖經文理本】

你能繫住昴星的結嗎？能解開參星的帶嗎？你能按時領出十二宮嗎？能引導北斗和隨它的眾星嗎？ 約伯記38:31-32

Can you bind the chains of the Pleiades? Can you loosen Orion's belt? Can you bring forth the constellations in their seasons or lead out the Bear with its cubs? ... Job 38:31-32

James Mao 毛幼榮 攝影



乾坤揭主榮
碧穹布化工
朝朝宣宏旨
夜夜傳微衷
【吳經熊 聖詠】

諸天述說神的榮耀；穹蒼傳揚他的手段。這日到那日發出言語；這夜到那夜傳出知識。 詩篇19:1-2

The heavens declare the glory of God; the skies proclaim the work of his hands. Day after day they pour forth speech; night after night they reveal knowledge. ... Psalm 19:1-2

Chao Feng 馮超 攝影



上帝坐於寰宇
視民若蟻
布天猶幃
張之若可居之幕

【吳經熊 聖詠】

神坐在地球大圈之上，地上的居民好像蝗蟲。他鋪張穹蒼如幔子，展開諸天如可住的帳篷。 以賽亞書40:22

He sits enthroned above the circle of the earth, and its people are like grasshoppers. He stretches out the heavens like a canopy, and spreads them out like a tent to live in. ... Isaiah 40:22

太空總署宇航員 Jeffrey Williams, Thomas Reiter 攝影



元始
上帝創造天地

【聖經文理本】

起初，神創造天地。... 創世記1:1

In the beginning God created the heavens and the earth. ... Genesis 1:1

太空總署阿波羅8號宇航員 *Bill Anders* 攝影